
Student Membership Application Form學生會員申請表格
Membership Application Guidelines 

入會申請須知
1. All full time students in Hong Kong tertiary education institutions who agree with our mission and vision are eligible to 

apply for for iMBA Student Membership.
凡在香港專上學院進修全日制學生，認同本會宗旨，登記資料，便可成為學生會員。

2. Documents required for application： Personal Photo (Selfie), Student ID Card Copy
申請入會時， 申請人必須填寫會員申請表及提供以下文件︰個人照片、學生證副本

3. Application fee is not required.  Subscription fee is waived (until further notice).
免費申請入會。每年會費豁免 (直至另行通告)。

4. iMBA reserves the right to reject any applications without giving any reasons and return the payment received   therefor.  All
decisions made by iMBA are conclusive and final.
智富商薈有權拒絕任何申請而不須作出理由，並退回有關申請費用。智富商薈作出的所有決定為最終決定。

5. Please email completed form, documents required and bank in slip to info@i-mba.hk .
填妥之表格及相關文件連同會費付費記錄，請電郵至 info@i-mba.hk 。

I. Personal Information 個人資料
Name (中文姓名) Name (English) Nickname 暱稱

Title 稱謂 Age 年齡 Gender 性別

HK ID Card 香港身份證號 (First 4 alpha-numeric character 首四位字元) Mobile Phone 手機號 Email 電郵地址

Correspondence Address 通訊地址                          

II. Education Details  學歷 (請提供學生證副本作為身份核實 Please attach a copy of documents to identify you as a student) 
Name of Institution  院校名稱 Program Studied 就讀課程
Faculty/Department 學系/部門 Qualification Level 資歷級別

Date of Enrollment 就讀日期 Years Attained 修讀年級 Expected Graduation Year 預計畢業年份

Ref：vS2210

Male 男性 Female 女性

Degree 學位 Diploma 文憑 Certificate 證書

mailto:info@i-mba.hk
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III.  I am interested in the following area(s):
本人對以下項目感興趣：

IV. Others 其他
How do you get to know about iMBA? 如何得知智富商薈平台？

Declaration  聲明
     我同意加入智富商薈 Whatsapp 群組接收會務訊息。

我在此聲明，本申請表中提供的所有信息，按我所知都是準確和完整的。

我在此確認我已閱讀及同意智富商薈網站內列明的私隱政策及會員政策。(www.i-mba.hk)

本人明白會員規則可能會不定時修改，並且不作事先通知。 

Applicant Signature 申請人簽署 Date 日期 
Remarks-“The Privacy Statement” intends to notify you why your personal data is collected, how it will be used, to whom the personal data will be transferred andto whom data access requests are to be addressed. For information about the statement, please refer to:  i-mba.hkThe Statement is made by iMBA, in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) of the Laws of Hong Kong Special Administrative Region (“the PDPO”).- For correction of access to data after submission of application form, please email to info@i-mba.hk .

註：‐ 私隱政策聲明旨在通知閣下您的個人資料被收集的原因、個人資料將如何被使用、個人資料將被轉交何人，以及應向何人提出查閱資料要求。請參閱上載於網站之私隱政策聲明︰i-mba.hk私隱政策聲明由智富商薈根據香港特別行政區《個人資料(私隱)條例》 (香港法例第 486 章)(《個人資料(私隱)條例》 )作出。‐ 申請人在提交表格後，如更改或查詢個人資料，請電郵 info@i-mba.hk。

For Official Use Application 申請
Remarks 備注 Handled by 經手人

Ref：vS2210

Course/Event 課程/活動

I agree to join iMBA whatsapp group to receive iMBA circulars.

I hereby declare that all information given in this application form is, to the best of our knowledge, accurate and complete.

I understand that the Rules may change from time to time and no advance notice of such change will be given anytime.

Accepted 接受申請 Not Accepted 不接受申請

I hereby acknowledge that I have read and understood the privacy policy and the membership policy appearing on iMBA website.

Membership Benefit 會員優惠 Mentorship Program 青商計劃

Site Visit公司考察參觀 Social Network 人脈網絡資源 Workshop 工作坊

Events講座及活動：

Referral朋友介紹：

Facebook 專頁 Search Engine 網上搜尋

Youtube 專頁 Newspaper 報紙
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